

130 *Relation de la Nouvelle France*

autres personnes bien versées en la connoissance du pays, arriuerent au lieu qu'on a choisi pour la premiere demeure qui se doit faire dedans cette belle Isle, que i'appellerois volontiers l'Isle-Saincte, puis que tant d'Ames d'élite l'ont si sainctement consacrée à la Saincte Famille.

Le dix-septième de May de la presente année 1642. Monsieur le Gouverneur mit le sieur de Maison-neufue en possession de cette Isle, au nom de Messieurs de Montreal, pour y commencer les premiers bastimens: le R. P. Vimont fit chanter le *Veni Creator*; dist la sainte Messe, exposa le Sainct Sacrement, pour impetrer du Ciel vn heureux commencement à cét ouura-ge: l'on met incontinent apres les hommes en besongne: on fait vn reduit de gros pieux, pour se tenir à couuert contre les ennemis.

Le vingt-huitième de Iuillet vne petite escouade d'Algôquins passant en ce quartier là, s'y arresterent quelques iours: vn Capitaine presenta son fils au Baptesme âgé d'environ quatre ans: le Pere Ioseph Poncet le fit Chrestien, & le sieur de Maison-neufue & Mademoiselle Mance le nommerent Ioseph, au nom de Messieurs